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1. Innledning 
Klubben har gjennom 2024 hatt et variert og aktivt tilbud med treninger, graderinger, kurs og sosiale 
sammenkomster. Vi har også opplevd et trist tap ved at et kjært medlem gikk bort. Gjennom året har vi stått 
samlet og utviklet klubben videre på flere områder. 

Året 2024 har vært preget av høy aktivitet og gode prestasjoner. Vi vil spesielt trekke frem 
Nordvestmesterskapet ved Vatne hvor Ålesund ble beste klubb med over 40 medaljer. Høsten kom og 
prestasjonene har vist seg, Ålesund ble igjen beste klubb ved Nordvestmesterskapet i Hustadvika. Videre ønsker 
vi å trekke frem en solid 10 plass ved NM/LM.  

Prestasjonene viser at vi aktivt jobber med målet om å være 5 beste klubb i Norge, noe som også vil værefokus i 
året som kommer.  

. 

 

2. Styrets arbeid 
Styret har i perioden avholdt 10 ordinære styremøter, 1 ekstraordinært møte og flere arbeidsmøter, noe som har 
gitt god mulighet til å følge opp klubbens hovedoppgaver. Dette inkluderer: 

• Organisasjonsutvikling 
(styreutvidelse, nye roller og avdelingsledere) 

• Medlemsansvar 
(rutiner, integrasjon mot NIF-systemer og god oppfølging av kontingenter) 

• Ordinær drift 
(treningstider, instruktørkapasitet og daglig klubbadministrasjon) 

• Økonomi og kapitalforvaltning 
(budsjett, regnskap, investeringsstrategi og sponsorarbeid) 

Gjennom dette arbeidet har styret lagt et solid grunnlag for både sportslig og organisatorisk utvikling. 

 

3. Medlemsutvikling 
Medlemsmasse: 

Antall innmeldinger: 76 

Antall utmeldinger: 47 

Totalt 255 aktive medlemmer ved årsslutt 2024 
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Idrettsregistrering:  

År Kvinne Menn  

6-12 år 23 101  

13-19 år 40 50  

20-25 år 7 15  

26+ 30 48  

Totalt 100 214  

Totalt registrert i 
organisasjon 

  314 

Vi har særlig søkelys på å rekruttere og ivareta barn og ungdom, noe som bidrar til et levende klubbmiljø og en 
stabil medlemsmasse. 

 

 

 

4. Sportslig drift 
Sportslig leder har det overordnede Taekwon-Do-faglige og sportslige ansvaret i klubben. Hovedfokuset i 2024 
har vært: 

• Synlighet gjennom aktiv tilstedeværelse på sosiale medier 

• Adferd, holdning og kultur: Verdibasert ledelse innad i sportslig ledergruppe 

• Oppfølging av instruktører for å sikre kvalitet og struktur i treningshverdagen 

• Rekruttering med særlig fokus på Indre Bydel, inkludert en etablert «Ta med en venn-dag» 

• Barnesparring innført som krav fra gult belte og oppover 

• Instruktørmøter for å heve nivået og øke trivselen i klubben 

• Økt mesterskaps- og aktivitetsdeltakelse, inkludert ansvar for Team Ålesund 

• Følge opp Sunnmørsklubber som en del av regionalt samarbeid 

• Avholde graderinger og administrere parti-inndelinger og treningstider 

• Godkjenne kandidater til helgrad Dan og veilede i søknadsprosessen 

Denne helhetlige innsatsen har bidratt til en stabil sportslig utvikling, høy aktivitet blant medlemmene og et 
inkluderende klubbmiljø. 

 
5. Sosiale aktiviteter 
For å styrke samholdet og bygge gode relasjoner på tvers av alder og beltegrader, har klubben i 2024 hatt særlig 
søkelys på sosiale tiltak. Blant annet har vi: 
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• Arrangert egne aktiviteter for barn, ungdom og voksne (18+), som pizza-kvelder, turer og uformelle 
kurs 

• Gjennomført dugnader som styrker fellesskapsfølelsen og gir medlemmene eierskap til klubben 

• Planlagt og invitert til julebord og nyttårsbord, noe som har bidratt til å bygge et inkluderende 
klubbmiljø også utenfor treningstid 

• Prioritert deltakelse i 17. mai-tog, med ønske om å øke oppslutningen ytterligere, da dette både gir 
synlighet i lokalmiljøet og kan bidra positivt til rekruttering 

Disse tiltakene har samlet sett bidratt til et varmere og mer inkluderende miljø i klubben, og vi vil fortsette å 
legge til rette for sosiale møteplasser i året som kommer. For mer informasjon se vedlegg. 

 

 

 

6. Økonomi og sponsorer 
Klubben kan vise til et moderat positivt resultat i 2024, og vi har en sunn økonomisk utvikling. Per i dag har vi 
ingen faste sponsorer, men Tafjord Kraft har gitt svært positive signaler om fremtidig støtte. For mer 
informasjon se vedlegg. 

I løpet av 2024 sendte styret (ledet av Tor-André Eiken på dette området) ni søknader om sponsormidler, rettet 
mot privat næringsliv, stiftelser og offentlige aktører: 

• To av søknadene ble innvilget (tilsvarende 75 000 kroner totalt) 

• Fem ble avslått 

• Én forble ubesvart 

En av aktørene som avslo vår søknad uttrykte likevel interesse for et mulig hoved-sponsorat. Styret vil fortsette å 
jobbe aktivt for å sikre ytterligere finansiering og styrke klubbens langsiktige økonomi. 

 

7. Planer for 2025 
Styret vil i tiden fremover: 

• Videreføre arbeidet med rekruttering av barn og ungdom 

• Fortsette satsingen på sportslig utvikling og instruktørkompetanse 

• Bygge tettere samarbeid med mulige sponsorer og lokale aktører 

• Sørge for trygge og godt organiserte treningsforhold 

• Styrke klubbkulturen gjennom sosiale tiltak og deltakelse i lokale arrangementer 
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